



Сведения об авторах

АВДЕЕВ Александр Григорьевич. Кандидат исторических наук, научный сотрудник Университета Дмитрия Пожарского, доцент исторического факультета Православного Свято-Тихоновского гуманитарного университета, учитель истории школы-интерната «Интеллектуал». Сфера научных интересов: история и археология Древней Руси, специальные исторические дисциплины (ставрография, некрополистика, древнерусская и античная эпиграфика).

E-mail: avdey57@mail.ru

АГЕЕВА Антонина Владимировна. Кандидат педагогических наук, старший преподаватель кафедры педагогики и методики начального образования ПСТГУ. Сфера научных интересов: история образования в России, история становления и особенности организации процесса обучения в современной воскресной церковноприходской школе.

E-mail: armusya@yandex.ru

ВОЛКОВ Сергей Владимирович. Доктор исторических наук, научный руководитель Биографического института Русского фонда содействия образованию и науке. Сфера интересов: сравнительное изучение элитных групп обществ разного типа, в частности, служилого слоя императорской России.

E-mail: swolkov@yandex.ru

ВОРОНИН Всеволод Евгеньевич. Доктор исторических наук, профессор МПГУ. Сфера научных интересов: социально-политическая история России XIX — начала XX в.

E-mail: vsevolodvoronin@yandex.ru

ГАЙДА Фёдор Александрович. Кандидат исторических наук, доцент исторического факультет МГУ им. М. В. Ломоносова. Сфера научных интересов: политическая история России начала XX в., российский либерализм, власть и общество в революционную эпоху, Церковь и революция.

E-mail: fyodorgayda@gmail.com

КАЦ Владимир Юрьевич. Независимый исследователь. Сфера научных интересов: политическая и военная история XII, XVIII и XIX вв.

МАМОНОВ Андрей Валентинович. Кандидат исторических наук. Старший научный сотрудник Института российской истории. Сфера научных интересов: внутренняя политика самодержавия, история государственного управления, русская бюрократия, мемуаристика XIX–XX вв.

E-mail: culture_iri@mail.ru

МЕЛЕНТЬЕВ Фёдор Ильич. Аспирант кафедры истории России XIX — начала XX в. исторического факультета МГУ им. М. В. Ломоносова. Сфера научных интересов: российская императорская фамилия, образование великих князей, общественная мысль России XIX в.

E-mail: fim91@mail.ru

ОКСЕНЮК Анатолий Анатольевич. Кандидат исторических наук, зав. отделом хранения архитектурного архива ГНИМА им. А. В. Щусева. Сфера научных интересов: история России XX в.

E-mail: oksenuk2@yandex.ru

ШЕВЧЕНКО Иван Александрович. Кандидат исторических наук. Место работы: Липецкий государственный педагогический университет имени П. П. Семёнова-Тян-Шанского. Сфера научных интересов: социально-экономическая и политическая история России на рубеже XIX–XX вв.

E-mail: shevchenko.iwan@gmail.com



Information about Authors

AGEEVA Antonina Vladimirovna. Ph.D. in Pedagogy, senior lecturer at the Chair of Pedagogy and Methods of Primary Education, of St. Tikhon's Orthodox University. Research interests: history of education in Russia, history of formation and features of the organization of the learning process in the modern Sunday parish school.

E-mail: armusya@yandex.ru

AVDEEV Alexander Grigoryevich. Ph.D. in History, research fellow at the University of Dmitry Pozharsky, Associate Professor of the Department of History of St. Tikhon's Orthodox University; history teacher, Intellectual boarding school, Moscow. Research interests: history and archaeology of Ancient Russia, auxiliary historical disciplines: Old Russian and antique epigraphy, studies in staurography and necropoleis.

E-mail: avdey57@mail.ru

GAIDA Fedor Alexandrovich. Ph.D. in History, docent of the Faculty of History of Moscow State University. Research interests: political history of Russia of the beginning of 20th century, Russian liberalism, authority and society in revolutionary era, Russian Orthodox Church and Revolution.

E-mail: fyodorgayda@gmail.com

KATZ Vladimir Yurievich. Independent researcher. Research interests: political and military history of 12th, 18th and 19th century.

MAMONOV Andrey Valentinovich. Ph.D. in History. Senior research fellow of the Institute of Russian History. Research interests: internal politics of autocracy. Russian bureaucracy, memoirs of 19th–20th century

E-mail: culture_iri@mail.ru

MELENTEV Fedor Ilich. Postgraduate student in the Department of Russian History of XIX — early XX century at the Faculty of History at the Lomonosov Moscow State University. Research interests: Russian Imperial Family, Russian social thought of the 19th century, Grand Dukes' education.

E-mail: fim91@mail.ru

OKSENYUK Anatoly Anatolyevich. Ph.D. in History, Head of Architectural Archive Storage Department of Schusev State Museum of Architecture. Research interests: history of Russia of 20th century.

E-mail: oksenuk2@yandex.ru

SHEVCHENKO Ivan Alexandrovich. Ph. D. in History, Lipetsk State Pedagogical University. Research interests: social, economic and political history of Russia at the turn of XIX–XX centuries.

E-mail: shevchenko.iwan@gmail.com

VOLKOV Sergey Vladimirovich. Doctor of History, scientific director of Biographical Institute of Russian Endowment for Science and Education. Research interests: comparative study of elite groups of different types of society, in particular, the serving class of imperial Russia.

E-mail: swolkov@yandex.ru

VORONIN Vsevolod Evgenyevich. Doctor of History, Professor of Moscow Pedagogic State University, Research interests: socio-political history of Russia of 19th–20th century.

E-mail: vsevolodvoronin@yandex.ru